
ÒQue la gent s'ho agaf i com una festaÓ

ÒSer� un gran moment per visualitzar el supor t a tota la gent que hi viu i dir

que ens sentim orgullosos de SaltÓ

ÒReivindiquem un cop m�s una rep�blica catalana on c�piga tothomÓ

Sergi Font fotograf iat ahir a Girona amb una de les

samarretes que du el lema d'enguany. Foto:

U.COMAS.

A cinc dies de l'11 de Setembre, ñmnium del Giron�s, una de les

entitats organitzadores de la Diada, ultima els preparatius.

Com va el ritme d'inscripcions?Afor tunadament ha pujat molt

aquest setembre, una cosa previsible i que ha anat passant cada

any. Tot i aix�, encara �s menor que l'any passat. Tamb� ens

trobem moltes persones que ens diuen que se n'hi ha apuntat un

per� que hi aniran tres o quatre. La sensaci� �s que s'hi inscriur�

menys gent que altres anys. Ara estem al voltant de les 25.000

persones inscrites, i per ser Salt �s un ritme molt bo.Quanta gent

es preveu que hi haur�?�s dif�cil de dir, per� unes 50.000 o 60.000;

normalment �s el doble de les inscrites.Com han viscut les

suspic�cies del fet que es faci a Salt i no a Girona?Per nosaltres,

des d'un primer moment va ser un gran encer t fer-ho a Salt. Vam

creure que era una grand�ssima opor tunitat per ensenyar qu� hi ha

al municipi, qu� s'hi est� fent, per posar el nom de Salt en primer

terme, i que hi haur� d'estar durant molts anys. El que es viu a Salt

actualment �s una de les situacions que ens trobarem a la societat

catalana que estem construint. Salt �s un poble d'acollida, la

societat catalana tamb� ho �s, i la societat que tindrem d'aqu� a uns

anys pot ser molt m�s semblant del que estem vivint avui a Salt

que no pas el que pot passar a qualsevol altre poble giron�. Per

aix�, des del primer moment vam dir que seria interessant�ssim

fer-ho a Salt: ser� un gran moment per visualitzar el supor t a tota la

gent que hi viu i dir que ens sentim orgullosos de Salt.Qui

encap�alar� la concentraci�?Hi haur� un escenari que se situar� a

la zona de l'estaci� jove de Salt, i just davant l'escenari hi haur� una

petita par t, com una f ila zero, on hi haur� diferents alcaldes, representants pol�tics i socials, culturals i espor tius,

diferents persones signif icatives que hi s�n convidades, per� no per aix� creiem que �s m�s impor tant aquella

f ila inicial que la resta. Al contrari, volem donar tanta impor t�ncia a la persona que estar� al tram 26, 23 o davant

de tot. I, a m�s, creiem que cadascun dels trams tindr� coses interessants que tothom podr� seguir.Qu� ha de

tenir en compte la gent que hi vulgui anar?Primer, pensar si estan apuntats o no, cosa que facilita molt

l'organitzaci�. Pel que fa a mobilitat, primer que es facin servir els autobusos que es puguin haver organitzat de

cada poble; pel que fa als que v�nen de Girona, recomanem que vagin a peu. Per aix� tamb� hem organitzat una

marxa a peu des del parc Central, cap a un quar t de quatre, cap a Salt. Aix�, la gent que hagi vingut, per

exemple, amb tren, es podr� esperar a la zona del parc Central i despr�s enf ilar pel passeig d'Olot f ins als

diferents trams. Una altra de les idees impor tants �s arribar-hi amb temps, �s a dir, a par tir de les quatre, que ja

hi haur� activitats als trams: des de castellers f ins a gent cantant en corals, geganters...Qu�



destacaria?Sobretot, que la gent s'ho agaf i com una festa on reivindiquem un cop m�s una rep�blica catalana on

c�piga tothom. Volem fer un pa�s millor del que tenim ara, i aquell dia ha de contenir aquesta par t m�s

reivindicativa, per� tamb� festiva.
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